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ZAPISNIK 
 28. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
 

28. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 27. rujna 2021. (ponedjeljak), s početkom u 17:00 
sati, u prostorijama mjesne samouprave, Pomerio 26 
 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Igor Sušić, predsjednik VMO  

 Iva Sušić, članica VMO 

 Gordana Šopić, članica VMO 

 Miomira Milovanović, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
 

 Toni Gjugja, zamjenik predsjednika VMO 

 Helena Pehovac Baričević, član VMO 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Igor Sušić i predložio slijedeći 
 
 

 
DNEVNI RED 

 
1. Upoznavanje sa novom tajnicom 
2. Rebalans Financijskog plana za 2021. – prijedlog i usvajanje 
3.Tekuća komunalna problematika 
4. Razno 

 
 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

Usvajanje Zapisnika 27. sjednice VMO Brajda-Dolac: 

Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

                  GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR BRAJDA-DOLAC  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/21-01/1 
URBROJ:  2170/01-09-10-21-14 
Rijeka,  28. rujna  2021. 

 
 
 



  

AD. 1 

Predsjednik Vijeća upoznao je prisutne sa novom tajnicom, referenticom za mjesnu samoupravu 
Miomirom Milovanović. 
Tajnica se upoznala sa programom rada vijeća te izrazila zadovoljstvo zbog daljnje suradnje. 
 
AD. 2 
 
Predsjednik Vijeća dao je na raspravu prijedlog Rebalansa financijskog plana MO Brajda-Dolac za 
2021. godinu. 
Nakon kraće rasprave prijedlog je jednoglasno usvojen. 
 
Zaključak: 
Vijeće je jednoglasno usvojilo rebalans financijskog plana MO Brajda Dolac. 
 
AD 3 
 
Predsjednik je upoznao prisutne sa pristiglim dopisom stanara Krešimirove ulice kućni broj 12 koji 
traže da se uredi zelena površina u sklopu zgrade. Vijeće će zahtjev za uređenjem zelene površine 
poslati na postupanje OGU za komunalni sustav, Direkciji zajedničke komunalne djelatnosti. 
 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
AD 4 
 
Vijećnica Gordana Šopić na terenu utvrdila je slijedeća oštećenja: 

1. oštećenja asfalta na spoju Ciottine ulice i Ulice Slaviše Vajnera Čiče 
2. Razbijene betonske ploče u Ulici Marije K. Kozulić 

 
Zaključak: 
Zahtjeve za sanaciju navedenih oštećenja proslijediti će se nadležnim službama. 
 
 

 
 
Sjednica je završila u 19:00 sati. 
 

 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Brajda-Dolac 
 

                  Miomira Milovanović Igor Sušić 
 


